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§ 91 Dnr KS 2017/253 - 61 

Interpellation angående skolorna i Ludvika kommun 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får framställas. 

Beskrivning av ärendet 

Pär Öberg (SD) har den 22 maj 2017 lämnat en interpellation till Hanna 

Lindgren, ordförande i social- och utbildningsnämnden, angående skolorna i 

Ludvika kommun. 

I interpellationen skriver Pär Öberg: 

”Ett genomgående problem med skolgången i Ludvika kommun är inställda 

lektioner då det saknas lärare. När skolnedläggningarna presenterades var ett av 

argumenten att lärartätheten skulle öka.  

Vad gör man för att förhindra inställda lektioner? Hur kan problemet 

kvarstå trots större klasser och därmed förmodad högre lärartäthet? 

Ett annat argument man lyfte fram var de kollegiala fördelarna, alltså enklare 

informationsutbyte mellan lärarna för att kunna hålla mer kvalitativa lektioner. 

Kan du ge ett exempel hämtat från verkligenheten som styrker att vi 

vunnit sådana fördelar? 

Många har vittnat om problem på Kyrkskolan. Mobbing, sexuella trakasserier 

och misshandel har anmälts bland annat. Många anmälningar har även lämnats 

till skolinspektionen. 

Med facit i handen, ångrar ni att ni inte gjorde en grundlig risk och 

konsekvensanalys? 

När Grängesbergsbarnen flyttades från Parkskolan till Kyrkskolan angav ni att 

det var för barnens bästa. 

Kan du som en av de största förespråkarna för den här förändringen och 

ordförande i SOU se dessa barn i ögonen och på allvar säga att de fått 

det bättre?" 

  

Beslutet skickas till 

Akten 
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§ 92 Dnr KS 2017/193 - 00  

Yttrande över bildandet av regionkommun i Dalarna 

"Region Dalarna 2019" 

Beslut 

Kommunfullmäktige antar upprättat förslag till yttrande daterat 18 april 2017 

som sitt eget och översänder det till landstingsstyrelsen. 

Beskrivning av ärendet 

Landstinget Dalarna planerar att på landstingsfullmäktige den 25 september 

2017 pröva frågan om att hos regeringen ansöka om att den 1 januari 2019 bilda 

en region med ett direktvalt fullmäktige. 

Det pågår ett förberedelsearbete för en regionbildning med olika politiska 

arbetsgrupper och med en projektledare. I det förberedelsearbetet ingår att 

genomföra en remissomgång till dalarnas kommuner och Region Dalarna, och 

remissvaren ska bifogas en eventuell ansökan till regeringen.  

Landstingsstyrelsen beslutade den 10 april 2017 § 33 att remittera frågan till 

länets kommuner och Region Dalarna. Till ärendet bifogas också ett 

kunskapsunderlag om regionbildning. Kommunerna ska ta ställning till om 

kommunerna och Region Dalarna tillstyrker att Landstinget Dalarna ansöker 

om att den 1 januari 2019 få överta det regionala utvecklingsansvaret enligt Lag 

om regionalt utvecklingsansvar i vissa län (SFS 2016:630) och därmed att det i 

Dalarna bildas en region med ett direktvalt fullmäktige. 

Ludvika kommuns förslag till yttrande bifogas detta ärende och utgångspunkten 

är att Ludvika kommun är positiv till att Landstinget Dalarna ansöker om 

regionbildning och tillstyrker förfarandet.  

Arbetsutskottet behandlade ärendet den 16 maj 2017 och beslutade enligt 

förvaltningens förslag.  

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 2 maj 2017 och beslutade enligt 

arbetsutskottets förslag.  

Behandling 

Landstinget Dalarnas projektledare för "Region Dalarna 2019" Göran Karlsson 

föredrar ärendet. 
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Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsen den 16 maj 2017 § 100. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 2 maj 2017 § 52. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 18 april 2017. 
2. Förslag till yttrande daterat 18 april 2017. 
3. Protokollsutdrag från landstingsstyrelsen den 10 april 2017 § 33 inkl bilagor.  
  

Beslutet skickas till 

Landstingsstyrelsen Dalarna inklusive yttrande 
Samtliga nämnder och förvaltningar för kännedom 
Kommunchef 
Akten 
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§ 93 Dnr KS 2017/253 - 61 

Svar på interpellation angående skolorna i Ludvika 

kommun 

Beskrivning av ärendet 

Pär Öberg (SD) har den 22 maj 2017 lämnat en interpellation till Hanna 

Lindgren, ordförande i social- och utbildningsnämnden, angående skolorna i 

Ludvika kommun. 

I interpellationen skriver Pär Öberg: 

”Ett genomgående problem med skolgången i Ludvika kommun är inställda 

lektioner då det saknas lärare. När skolnedläggningarna presenterades var ett av 

argumenten att lärartätheten skulle öka.  

Vad gör man för att förhindra inställda lektioner? Hur kan problemet 

kvarstå trots större klasser och därmed förmodad högre lärartäthet? 

Ett annat argument man lyfte fram var de kollegiala fördelarna, alltså enklare 

informationsutbyte mellan lärarna för att kunna hålla mer kvalitativa lektioner. 

Kan du ge ett exempel hämtat från verkligenheten som styrker att vi 

vunnit sådana fördelar? 

Många har vittnat om problem på Kyrkskolan. Mobbing, sexuella trakasserier 

och misshandel har anmälts bland annat. Många anmälningar har även lämnats 

till skolinspektionen. 

Med facit i handen, ångrar ni att ni inte gjorde en grundlig risk och 

konsekvensanalys? 

När Grängesbergsbarnen flyttades från Parkskolan till Kyrkskolan angav ni att 

det var för barnens bästa. 

Kan du som en av de största förespråkarna för den här förändringen och 

ordförande i SOU se dessa barn i ögonen och på allvar säga att de fått 

det bättre?" 

Kommunfullmäktige beslutade vid dagens sammanträde att interpellationen får 

framställas. 

Behandling 

Ordförande i social- och utbildningsnämnden Hanna Lindgren besvarar 

interpellationen. 
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Bilaga 

Svar på interpellation. 

  

Beslutet skickas till 

Akterna 
  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

11(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Bilaga - Interpellationssvar 

Per Öberg önskar i en interpellation få svar på nedanstående frågor. Dessa 

frågor ställer han sig med anledning av att skolstrukturen förändrades i Ludvika 

kommun till starten av läsåret 2016/2017. 

Fråga: Vad gör man för att förhindra inställda lektioner? Hur kan 

problemet kvarstå trots större klasser och därmed förmodad högre 

lärartäthet? 

För att förhindra inställda lektioner används framför allt tre olika lösningar i 

kombination med varandra: 

1. Social- och utbildningsförvaltningens centrala vikariepool. 

Vikariepoolen har ett digitalt system som används för att anmäla vikariebehov, 

likväl som att meddela vikarier om att de tilldelats vikariat. 

2. Enhetens inre rutin för att hantera uppkomna vikariat. 

Det händer att vikariebehov dyker upp med kort varsel. Vid sådana tillfällen 

hanterar enheterna den uppkomna situationen enligt sina egna rutiner. Det kan 

vara frågan om att ett helt arbetslag samlas varje morgon för att stämma av 

inför dagen, eller att en eller ett par personer har som uppgift att se över 

scheman inför dagen och fatta beslut om hur dagen ska lösas.  

3. Överanställning 

Flera enheter inom förskola och skola har ambitionen att anställa ytterligare 

någon eller några personer som fungerar som vikarier vid plötsligt uppkomna 

behov. Om det inte finns något behov förstärker vederbörande lärare i 

befintliga klasser. Detta sker alltid inom ramen för enhetens ordinarie budget. 

Den förändrade skolstrukturen syftade bland annat till att lärarna skulle kunna 

användas mer effektivt på större enheter. Att behovet av vikarier kvarstår är 

oberoende av skolstruktur. Så länge anställda kommer vara sjuka, eller behöva 

stanna hemma med sjuka barn, så kommer verksamheten ha behov av vikarier. 

Dessvärre är bristen på lärare generell i hela länet och landet, vilket för med sig 

att det är svårt att både få in lämpliga vikarier i vikariepoolen och överanställa 

personal enligt punkt 1 och 3 ovan. 

Fråga: Ett annat argument man lyfte fram var de kollegiala fördelarna, 

alltså enklare informationsutbyte mellan lärarna för att kunna hålla mer 

kvalitativa lektioner. Kan du ge ett exempel hämtat från verkligheten 

som styrker att vi vunnit sådana fördelar? 
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Möjligheterna till kollegial samverkan kring undervisningen har ökat i och med 

förändringen av skolstrukturen. Här nedan följer två konkreta exempel på detta.   

Det mest aktuella exemplet där kollegialt samarbete lett till förbättrad 

undervisning för alla elever är Kyrkskolan 7-9s temadag från torsdagen den 18 

maj. Årskurs 7 arbetade med ”Kränkningar och deras konsekvenser”, årskurs 8 

med ”Sex och samlevnad” och årskurs 9  med ”Droger – att tänka efter före”. 

Denna dag hade inte kunnat genomförs med ett så gediget program om inte 

ämneslag och arbetslag på Kyrkskolan 7-9 haft den samlade kompetensen inom 

skolans väggar. På en mindre skolenhet hade det varit svårt att genomföra 

denna typ av undervisning. 

Ytterligare ett exempel som kan nämnas är arbetet med retorik vid Blötbergets 

skola. Skolan har från och med detta läsår fått åldershomogena klasser och ett 

arbetslag med många lärare som samarbetar med varandra. Under innevarande 

läsår har försteläraren på Blötbergets skola jobbat med uppdraget att 

kompetensutveckla lärargruppen i ämnet ”retorik”. Detta har således fört med 

sig att eleverna fått undervisning i retorik i form av olika övningar beroende på 

vilken årskurs eleverna gått i. Resultatet har blivit att många elever vågar ta för 

sig mer och mer i undervisningen.  

Fråga: Många har vittnat om problem på Kyrkskolan. Mobbing, sexuella 

trakasserier och misshandel har anmälts bland annat. Många 

anmälningar har även lämnats till skolinspektionen. Med facit i handen, 

ångrar ni att ni inte gjorde en grundlig risk och konsekvensanalys? 

Kyrkskolan har arbetat hårt för att skapa trygghet och studiero under året som 

gått. I dagsläget är det återigen lugnt på skolan. De incidenter som uppstått 

under året är relaterade till enskilda individer och deras relationer till varandra 

på skolan. Dessa relationer hade inte gått att förutspå i en riskanalys. Det är inte 

så många anmälningar gjorda till skolinspektionen.   

Fråga: När Grängesbergsbarnen flyttades från Parkskolan till Kyrkskolan 

angav ni att det var för barnens bästa. Kan du som en av de största 

förespråkarna för den här förändringen och ordförande i SOU se dessa 

barn i ögonen och på allvar säga att de fått det bättre? 

Att se varje individ i ögonen och säga att just den individen fått det bättre skulle 

vara att ta ifrån den individen rätten att själv bedöma sin egen upplevelse. Jag 

hoppas att varje enskild elev känner att det blivit bättre skolgång på många sätt 

när de nu går på Kyrkskolan även om jag respekterar att det finns individer som 

saknar skolgången på Parkskolan.  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

13(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Ett kvitto på att det blivit en bättre skolgång på Kyrkskolan 7-9 är emellertid 

meritvärdena för klasserna i nuvarande årskurs 9 som kommit från Parkskolan 

till Kyrkskolan. Här ser vi en positiv utveckling av meritvärdet vid en 

granskning av julbetygen 2016.  

 

Hanna Lindgren 
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§ 94 Dnr KS 2017/252 - 04 

Fastställande av budgetramar 2018 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige fastställer ramen för driftbudgetens netto för år 2018 

till totalt 1 648 100 tkr. 

2. Kommunfullmäktige fastställer att resultatnivån före extraordinära poster 

ska vara minst 2 % för respektive år 2018-2020. 

Jan Karlsson (C), Nadja Eriksson (C) och Pär Öberg (SD) deltar inte i beslutet. 

Beskrivning av ärendet 

De ekonomiska förutsättningarna i ramarbetet för perioden 2018-2020 har sin 

utgångspunkt i aktuell skatteprognos och cirkulär från Sveriges kommuner och 

landsting som redovisades i april. Den har uppdaterats med aktuella 

förutsättningar från vårpropositionen. Den 18 april presenterade regeringen 

2017 års vårändringsbudget för 2017 och 2017 års ekonomiska vårproposition. 

Den ekonomiska vårpropositionen syftar till att ange politikens inriktning för 

perioden 2017–2020. Vårändringsbudgeten anger förändringar i årets budget. 

Nedan sammanfattas Sveriges Kommuner och Landstings (SKL)  kommentarer 

kring några av de större satsningarna: 

 Förstärkning av den sociala barn- och ungdomsvården med 150 miljoner år 
2017. 

 Ökade medel till grundskolor med låg andel som är behöriga till nationella 
program i gymnasieskolan, 500 miljoner år 2017. 

 Förstärkning till gymnasieskolans introduktionsprogram, 150 miljoner år 
2017. 

 Förstärkning av klimatklivet, 500 miljoner år 2017. 
 

Regeringen gjorde en satsning på kommuner och landsting under våren 2017 

med sammanlagt 10 miljarder, de s k välfärdsmiljarderna. Pengarna till 

kommunsektorn kommer dels att fördelas på samma sätt som via det 

kommunalekonomiska utjämningssystemet det vill säga i kronor per invånare, 

dels med en fördelningsnyckel där hänsyn tas till antal asylsökande och 

nyanlända. 

Av tillskottet som fördelas per invånare erhåller kommunerna 70 procent och 

landstingen 30 procent. Av det tillskott som fördelas med hänsyn till antal 
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asylsökande och nyanlända får kommunerna 80 procent och landstingen 20 

procent. Beräkningen är preliminär och kommer att uppdateras inför den 

slutliga fördelningen inför 2018. Det belopp som aviserats preliminärt för 

Ludvika kommun 2018 har under vecka 20 reviderats ned med cirka 7,3 mnkr 

och är 33 656 tkr varav 5 642 tkr ingår som statsbidrag. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 29 maj 2017 och beslutade enligt 

arbetsutskottets förslag.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlade ärendet den 29 maj 2017 och 

beslutade enligt förvaltningens förslag.  

Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsen den 29 maj 2017 § 117. 

Arbetsutskottet den 23 maj 2017 § 61. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse inklusive bilagor från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 

den 20 maj 2017. 

Behandling 

HåGe Persson (M) yrkar på att resultatnivån före extraordinära poster höjs från 

2 till 3 procent samt att driftbudgetens netto ändras från 1 648 100 tkr till  

1 631 300 tkr.  

Lars Handegard (V) och Benny Rosengren (SD) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 

Lotta Wedman (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag och avslag till 

HåGe Perssons yrkande. 

Johnny Karlsson (L) och Ann-Christin Anderberg (BOP) yrkar bifall till HåGe 

Perssons förslag. 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot HåGe Perssons yrkande 

och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Omröstning begärs. 

Beslutsgång 

Fullmäktige godkänner följande beslutsgång: 

Ja-röst för ja till kommunstyrelsens förslag.  

Nej-röst för ja till HåGe Perssons förslag.  
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Omröstningsresultat 

Med 30 ja-röster mot 12 nej-röster och 3 avstår beslutar kommunfullmäktige 

enligt kommunstyrelsens förslag.  

Omröstningsresultat Ja Nej Avstår 

Hanna Lindgren (S) Ja   

Bülent Kerpeten (S) Ja   

Åsa Bergkvist (S) Ja   

Ingvar Henriksson (S) Ja   

Yvonne Persson (S) Ja   

Hag-Lasse Persson (S) Ja   

Sören Grandelius (S) Ja   

Mohammed Alkazhami (S) Ja   

Maria Strömkvist (S) Ja   

Ulla-Britt Mikaelsson (S) tjänstgörande ersättare Ja   

Anna-Lena Andersson (S) Ja   

Ivan Eriksson (S) Ja   

Ingrid Berg (S)  Ja   

Peter Cyrillus (S) Ja   

Monica Åhlén (S) Ja    

Carina Länk (S) Ja   

Jim Gavelin (S) Ja   

HåGe Persson (M)  Nej  

Hans Gleimar (M)  Nej  

Håkan Frank (M)  Nej  

Gaby Back(M)  Nej  

Rigmor Andersson (M)  Nej  

Torbjörn Tomtlund (M) tjänstgörande ersättare  Nej  

Bert Broman (M) tjänstgörande ersättare  Nej  

Lena Hjalmarsson (M) tjänstgörande ersättare  Nej  

Irene Andersson (M)  Nej  

Staffan Bruzelius (M)  Nej  

Johnny Karlsson (L)  Nej  

Ann-Christin Anderberg (BOP)  Nej  

Sten G Johansson (V) Ja    

Audrina Handegard (V)  Ja   

Lars Handegard (V)  Ja    

Hans Esselöv (V) Ja    

Nadja Eriksson (C) tjänstgörande ersättare   Avstår 

Jan Karlsson (C)   Avstår 

Lotta Wedman (MP)  Ja   

Åsa Wikberg (MP) Ja   

Mikael Hjort (MP) Ja    

Pär Öberg (SD)   Avstår 

Mari Karlsson (SD) Ja   

Roland Johansson (SD) Ja   

Mats Persson (SD) Ja   

Johan Andersson (SD) Ja   

Benny Rosengren (SD) Ja   

AnnKatrin Krainer (SD)  Ja   

Summa 30 12 3 
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Beslutet skickas till 

Ekonomienheten 
Samtliga nämnder för kännedom 
Akten  
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§ 95 Dnr KS 2017/127 - 04 

Redovisning av utbetalt partistöd avseende år 2016 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner redovisningen av utbetalt partistöd avseende 

2016. 

Beskrivning av ärendet 

Kommunfullmäktige antog vid sitt möte den 29 september 2014, § 133 ett 

förslag på nya regler om partistöd. Kompletterande regler antogs påföljande år 

vid kommunfullmäktiges möte den 19 oktober 2015, § 285 och förtydliganden 

kring redovisningsform och mall antogs av kommunfullmäktige 19 december 

2016 § 212. 

En redovisning av det utbetalda partistödet under 2016 har gjorts av samtliga 

partier i enlighet med det regelverk som tidigare beslutats. Fullmäktiges 

presidium har vid möte 19 maj 2017 haft en genomgång av insänt underlag.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 19 maj 2017 

inklusive bilagor från samtliga partier med redovisning av erhållet partistöd. 

  

Beslutet skickas till 

Gruppledare samtliga partier 
Ekonomienheten 
Akten 
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§ 96 Dnr KS 2017/223 - 04 

Flytt av investeringsmedel för parkeringshus 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att samhällsbyggnadsnämnden tidigarelägger 

budgetanslag för parkeringshus med 10 miljoner kr från 2018 respektive 51 

miljoner kr från 2019 till 10 miljoner kr 2017 och 51 miljoner kr 2018. 

Reservation  

Jan Karlsson reserverar sig mot beslutet till förmån för eget tilläggsyrkande.  

Beskrivning av ärendet 

Samhällsbyggnadsförvaltningen jobbar med att exploatera kvarteret Orren, 

Folkets Hus parkeringen. Arbetet fortgår och för att kunna bygga bostäder på 

parkeringen måste ett parkeringshus först uppföras. 

Kommunfullmäktige har i investeringsbudgeten för parkeringshus avsatt 61 

miljoner kr fördelat på10 miljoner kr 2018 och 51 miljoner kr 2019. 

Eftersom bygget beräknas starta redan 2017 och färdigställas under 2018 

behöver medel tidigareläggas med ett år. Medel behövs med 10 miljoner kr 2017 

och 51 miljoner kr 2017. Vad den slutgiltiga investeringen blir är i dagsläget svårt 

att säga, men blir klarare efter det att upphandlingen är gjord. 

Tabell. Investeringsmedel P -hus,  mnkr. 
 

 2017        2018 2019 TOTALT 

Enligt KF 2016-11-28  10 51 61 

Nytt förslag 10 51  61 

Skulle medel inte beviljas tidigare kommer processen med att bygga ett 

parkeringshus att senareläggas. Därmed kommer möjligheterna att bygga 

bostäder på Folkets hus parkeringen skjutas lika lång tid framåt. 

Arbetsutskottet behandlade ärendet den 16 maj 2017 och beslutade enligt 

förvaltningens förslag.  

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 2 maj 2017 och beslutade enligt 

arbetsutskottets förslag.  
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Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsen den 16 maj 2017 § 96. 

Arbetsutskottet den 2 maj 2017 § 48. 

Samhällsbyggnadsnämnden den 26 april 2017 § 55. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 16 maj 2017. 

Behandling 

Jan Karlsson (C) gör ett tilläggsyrkande om att starten av bygget avvaktas tills 

det finns en seriös intressent för att genomföra delar av Orren-projektet. 

Åsa Wikberg (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer proposition på Jan Karlssons tilläggsyrkande och finner att 

kommunfullmäktige avslår detta.  

  

Beslutet skickas till 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 
Ekonomienheten  
Akten 
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§ 97 Dnr KS 2017/221 - 04 

 

Utökat investeringsanslag till förbättring av utemiljö 

vid Kyrkskolan 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige beviljar samhällsbyggnadsnämnden 4 miljoner kr i ett 

utökat investeringsanslag till förbättring av utemiljön vid Kyrkskolan. 

2. Finansiering sker via eget kapital. 

Beskrivning av ärendet 

I budgetprocessen för år 2017 äskades 4 miljoner kr till åtgärder för att 

förbättra utemiljön vid Kyrkskolan. Dock beviljades endast 2 miljoner kr. 

Tanken var att bidrag för upprustning av utemiljö vid skolor som lämnas av 

Boverket skulle  täcka upp för justeringen av anslaget. 

Då det endast finns 2 miljoner kr i anslagna medel är det för riskabelt att 

upphandla en entreprenad för det dubbla beloppet. Skulle bidraget utebli 

måste projektet prutas kraftigt och hela processen göras om. Detta skulle 

innebära att inga åtgärder skulle kunna utföras under 2017. 

För att kunna fullfölja upphandlingen av förbättring av skolgården vid  

Kyrkskolan motsvarande 4 miljoner kr behöver projektet tillföras medel med  

2 miljoner kr. 

Beviljas bidrag från Boverket kommer motsvarande belopp att återlämnas  

till kommunfullmäktige. 

Arbetsutskottet behandlade ärendet den 2 maj och beslutade enligt 

förvaltningens förslag med tillägget att "Finansiering sker via eget kapital". 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 maj 2017 och beslutade enligt 

arbetsutskottets förslag.  
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Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsen den 16 maj 2017 § 97. 

Arbetsutskottet den 2 maj 2017 § 49. 

Samhällsbyggnadsnämnden den 26 april 2017 § 53. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad den 27 april 

2017. 

Behandling 

Lars Handegard (V) yrkar på att kommunfullmäktige beviljar 

samhällsbyggnadsnämnden 4 miljoner kronor i utökat investeringsanslag och att 

finansiering sker via eget kapital. 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Lars Handegards förslag 

och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt Lars Handegards förslag. 

  

Beslutet skickas till 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Ekonomienheten 

Akten 
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§ 98 Dnr KS 2017/220 - 04 

Utökat investeringsanslag för om- och tillbyggnad vid 

Räfsnäs ridanläggning 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige beviljar samhällsbyggnadsnämnden 1,2 miljoner kr i 

ett utökat investeringsanslag för om- och tillbyggnad av Räfsnäs 

ridanläggning. 

2. Finansiering sker via eget kapital. 

Beskrivning av ärendet 

Investering ny ridanläggning i Rävsnäs har totalt anslagits till 15,1 miljoner kr. 

Inkommande anbud för Rävsnäs ridanläggning är högre än tilldelade anslag. 

Med anledning av detta har entreprenaden delats upp i två delar, vara av den 

ena blivit beställd och den andra ligger som option 1,2 miljoner kr. Ridklubben 

tillsammans me d kultur- och fritidsförvaltningen kommer att ansöka om bidrag 

som i bästa fall kan täcka optionen. 

Det är osäkert när bidraget beviljas och till vilket belopp. För att kunna göra 

hela tillbyggnaden på en gång så skulle medel behöva tillgås så att optionen kan 

beställas.  

Skulle bidrag erhållas så lämnas motsvarande medel tillbaks till 

kommunfullmäktige. 

Arbetsutskottet behandlade ärendet den 2 maj och beslutade enligt 

förvaltningens förslag med tillägget att "Finansiering sker via eget kapital". 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 maj 2017 och beslutade enligt 

arbetsutskottets förslag.  

Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsen den 16 maj 2017 § 98. 

Arbetsutskottet den 2 maj 2017 § 50. 

Samhällsbyggnadsnämnden den 26 april 2017 § 54. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 27 april 2017. 
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Beslutet skickas till 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 
Ekonomienheten 
Akten 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

25(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 99 Dnr KS 2016/2562 - 29 

Antagande av fastighetsstrategi för Ludvika kommun 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta fastighetsstrategi för Ludvika kommun 

daterad 3 oktober 2016, med komplettering av förtydliganden från 

samhällsbyggnadsförvaltningen daterat 20 februari 2017. 

Beskrivning av ärendet 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade den 26 oktober att föreslå 

kommunfullmäktige att anta den fastighetsstrategi som den av nämnden 

inrättade styrgruppen för att hantera ägarfrågor kring kommunens fastigheter 

tog fram den 3 oktober 2016. I strategin förtydligas vilka fastigheter som bör 

övergå till Ludvika Kommunfastigheter AB (LKFAB) och vilka som bör vara 

kvar i kommunens ägo. I strategin beskrivs frågor kring ägande, drift, underhåll 

och hyror samt hur uppföljning ska ske. Ärendet återremitterades vid 

kommunstyrelsens arbetsutskotts sammanträde den 20 december 2016 för att 

kompletteras med ett förtydligande av vad som menas med kommunen 

respektive bolaget. 

Arbetsutskottet behandlade ärendet den 20 december 2016 och gav 

samhällsbyggnadsförvaltningen i uppdrag att komplettera fastighetsstrategin 

med ett förtydligande vad som menas med kommunen respektive bolaget i 

övrig beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 maj 2017 och beslutade att 

meningen "Dessa ska försäljas till marknadsvärde" på sidan 2 i fastighetsstrategi 

för Ludvika kommun under rubriken 2.3 Allmänna bostäder stryks men att 

fastighetsstrategin i övrigt antas. 

Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsens den 16 maj 2017 § 99. 

Arbetsutskottet den 20 december 2016 § 156. 

Samhällsbyggnadsnämnden den 26 oktober 2016 § 119. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 21 februari 
2017. 

2. Yttrande från samhällsbyggnadsförvaltningen daterat 20 februari 2017. 
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3. Förslag till fastighetsstrategi för Ludvika kommun, Strategi för kommunens 
ägande av fastigheter daterad 3 oktober 2016. 

  

Beslutet skickas till 

Samhällsbyggnadsnämnden 
Ludvika kommunfastigheter AB 
Akten 
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§ 100 Dnr KS 2016/594 - 29 

Svar på motion, Duschbås i skolan 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige anser att förslaget är tillgodosett eftersom social- och 

utbildningsförvaltningen har påbörjat ett arbete med att modernisera 

skolornas duschutrymmen. Moderniseringen sker succesivt i samband med 

ny- och ombyggnation av skolor.  

2. Kommunfullmäktige ger stöd- och styrningsförvaltningen i uppdrag att 

lämna en återrapport till kommunstyrelsen om hur arbetet går senast den 30 

juni 2018. I den återrapporteringen ingår en kartläggning över hur stort 

problemet med otrygghet i samband med duschning är. 

Beskrivning av ärendet 

Hans Esselöv, (V), föreslår i motion daterad 16 november 2016 att Ludvika 

kommun inrättar duschbås i de omklädningsrum som används för 

idrottslektionerna i kommunens grundskolor, samt att Ludvika kommuns 

representanter driver inrättandet av duschbås inom kommunalförbundet VBU.  

Bakgrunden till motionen är viljan att minska elevers känsla av utsatthet i 

samband med duschningen efter lektioner i framförallt idrott och hälsa.  

Social- och utbildningsnämnden behandlade motionen på sitt sammanträde 15 

februari 2017 § 12, och redogör för både för- och nackdelar med duschbås 

utifrån nuvarande verksamhet. Nämnden menar att förslaget i motionen av två 

skäl inte föranleder någon åtgärd. För det första eftersom förvaltningen har 

påbörjar ett arbete för att modernisera duschutrymmena och för det andra på 

grund av de ekonomiska konsekvenserna av ett bifall till motionen bör utredas 

vidare. 

Samhällsbyggnadsnämnden behandlade motionen på sitt sammanträde  

22 februari 2017 § 23 och har inte något att erinra vad gäller inrättande av 

duschbås i de omklädningsrum som används för idrottslektioner i kommunens 

grundskolor. Där klargörs att ansvaret för att bedöma behovet av duschbås i 

omklädningsrum ägs av verksamhetsansvarig, i detta fall social – och 

utbildningsförvaltningen.  

Stöd- och styrningsförvaltningen bedömer att förslaget i motionen är 

tillgodosett då social- och utbildningsförvaltningen har påbörjar ett arbete för 

att modernisera duschutrymmena och därmed ökar tryggheten för eleverna. 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlade ärendet den 2 maj 2017 och 

beslutade enligt förvaltningens förslag med tillägget att stöd- och 

styrningsförvaltningen får i uppdrag att lämna en återrapport om hur arbetet går 

till kommunstyrelsen senast 30 juni 2018. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 maj och beslutade enligt 

arbetsutskottets förslag.  

Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsen den 16 maj 2017 § 103. 

Arbetsutskottet den 2 maj 2017 § 58. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 6 april 2017. 
2. Yttrande från social- och utbildningsnämnden den 15 februari 2017 § 12. 
3. Yttrande från samhällsbyggnadsnämnden den 22 februari 2017 § 23. 
4. Motion daterad16 november 2016. 

Behandling 

Hans Esselöv (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Lotta Wedman (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag och yrkar på ett 

tillägg till punkt 2 i beslutet med följande lydelse: "I den återrapporteringen 

ingår en kartläggning över hur stort problemet med otrygghet i samband med 

duschning är." 

Hans Esselöv yrkar bifall till Lotta Wedmans tilläggsyrkande. 

Ordföranden ställer proposition på Lotta Wedmans tilläggsyrkande och finner 

att fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag med Lotta Wedmans 

tilläggsyrkande.  

  

Beslutet skickas till 

Motionären 
Akten 
Stöd- och styrningsförvaltningen för återrapport till kommunstyrelsen senast 30 
juni 2018. 
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§ 101 Dnr KS 2016/353 - 48 

Svar på motion, Biodling som nyckeln till jobb i 

Ludvika kommun 

Beslut 

Kommunfullmäktige avslår motionen. 

Reservation 

Jan Karlsson (C) och Nadja Eriksson (C) reserverar sig mot beslutet. 

Beskrivning av ärendet 

Nadja Eriksson, Centerpartiet föreslår i motion daterad 24 maj 2016 att 

arbetsmarknadsenheten startar arbetsmarknadsprojekt kopplat till biodling. 

Yrkandet avser att; 

 Ludvika kommun genom arbetsmarknadsenheten startar ett projekt i 

samarbete med Sveriges Biodlares riksförbund och studieförbund och söker 

bidrag från Länsstyrelsen och Arbetsförmedlingen.  

 Att projektet går ut på att gynna tillväxten av bisamhällen i kommunen, 

vilket ligger helt rätt i tiden enligt Jordbruksverket och EU:s intentioner och 

samtidigt skapar det fler arbetstillfällen.  

 Att med tanke på årstiden är det bra om Ludvika kommun inleder en 

undersökning med det snaraste.   

Samhällsbyggnadsnämnden har svarat på remissen utifrån hur biodling påverkar 

natur-och planfrågor. Nämnden avråder från att placera bikupor så de 

konkurrerar med vilda bin. Om bikupor ska sättas ut bör de placeras så att de 

inte utsätts för skadegörelse. I övrigt har samhällsbyggnadsnämnden inget att 

erinra i ärendet.  

Stöd- och styrningsförvaltingen konstaterar att det inte finns några särskilda 

projektmedel att tillgå via Arbetsförmedlingen eller Länsstyrelsen. I den 

utlysning som Länsstyrelsen i Dalarna har för 2016-2017 riktas insatserna mot 

att utveckla flyktingguider och familjekontakter, insatser som är särskilt riktade 

till kommuner som vill underlätta uthyrning av bostäder till nyanlända, samt 

insatser som är särskilt riktade mot asylsökande ensamkommande barn. 
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Arbetsförmedlingen har låtit meddela att de inte har några särskilda projekt-

medel att tillgå för ett sådant projekt. För att starta ett liknande arbetsmarknads-

projekt med biodling behöver kommunala medel tillföras AME. 

Stöd och styrningsförvaltningen anser därför att motion ska avslås. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlade ärendet den 2 maj 2017 och 

beslutade att lämna ärendet vidare till kommunstyrelsen utan förslag till beslut. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 juni 2017 och beslutade enligt 

förvaltningens förslag. 

Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsen den 16 maj 2017 § 104. 

Arbetsutskottet den 2 maj 2017 § 59. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 13 mars 
2017. 

2. Remissvar från samhällsbyggnadsnämnden 26 oktober 2016 § 117. 
3. Motion daterad 24 maj 2016. 

Behandling 

Nadja Eriksson (C) och Jan Karlsson (C) yrkar bifall till motionen.  

Lotta Wedman (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens.  

  

Beslutet skickas till 

Motionären 
Akten 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

31(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 102 Dnr KS 2017/34 - 00 

Svar på motion, Allas lika värde bör definieras 

Beslut 

Kommunfullmäktige avslår motionen. 

Beskrivning av ärendet 

Per Öberg (SD) föreslår i motion daterad 18 januari 2017 att Ludvika kommun 

ska författa ett styrdokument där ”allas lika värde” definieras tydligt och på ett 

enkelt språk, bland annat med anledning av att Maria Strömkvist och HåGe 

Persson offentligt använt sig av uttrycket. Stöd- och styrningsförvaltningen ser 

inte behovet av att definiera ett uttryck som knappt används i verksamheten. 

En genomgång av elva kommunala styrdokument visade att uttrycket ”allas lika 

värde” endast användes ordagrant i handikappolicyn och där finns det inget 

utrymme för missförstånd av begreppet.  

Vidare kan och ska kommunen inte reglera vilka ord och uttryck politiker 

använder sig av i olika offentliga sammanhang. Sverige har en omfattande 

yttrandefrihet reglerad i Regeringsformen från 1974, vilket ger var och en rätt 

att uttrycka sig som man vill. Begreppet är även väl inarbetat i och med att det 

utgår från artikel 1 i FN:s allmänna deklaration om mänskliga rättigheter. Av 

ovannämnda anledningar föreslår stöd- och styrningsförvaltningen att 

kommunfullmäktige avslår motionen.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlade ärendet den 2 maj 2017 och 

beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet och beslutade enligt arbetsutskottets 

förslag.  

Tidigare beslut i ärendet 

Kommunstyrelsen den 16 maj 2017 § 105. 

Arbetsutskottet den 2 maj 2017 § 60. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från stöd- och styrningsförvaltningen daterad 11 april 2017. 
2. Motion, inkom den 20 januari 2017. 

Behandling 

Pär Öberg (SD) yrkar bifall till motionen.  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
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Sammanträdesdatum 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Peter Cyrillus (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

  

Beslutet skickas till 

Motionären 
Akten  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

33(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 103 Dnr KS 2014/6 - 11 

Avsägelse, ersättare i myndighetsnämnden miljö och 

bygg 

Beslut 

Kommunfullmäktige beviljar avsägelsen.  

Beskrivning av ärendet 

Jennie Rydelius (M) avsäger sig uppdraget som ersättare i myndighetsnämnden 

miljö och bygg. 

  

Beslutet skickas till 

Jennie Rydelius 
Myndighetsnämnden miljö och bygg 
Förtroendemannaregistret 
Personalenheten 
Akten 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

34(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 104 Dnr KS 2015/5 - 11 

Avsägelse, ersättare i samhällsbyggnadsnämnden 

Beslut 

Kommunfullmäktige beviljar avsägelsen.  

Beskrivning av ärendet. 

Mikael Olsson (S) avsäger sig uppdraget som ersättare i 

samhällsbyggnadsnämnden.   

  

Beslutet skickas till 

Mikael Olsson 
Samhällsbyggnadsnämnden 
Förtroendemannaregistret 
Personalenheten 
Akten 
 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

35(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 105 Dnr KS 2014/469 - 11 

Avsägelse, ersättare i kommunfullmäktige 

Beslut 

Kommunfullmäktige beviljar avsägelsen. 

Beskrivning av ärendet 

Björn Lindberg (M) avsäger sig uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige. 

  

Beslutet skickas till 

Björn Lindberg 
Länsstyrelsen 
Förtroendemannaregistret 
Personalenheten 
Akten 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

36(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 106 Dnr KS 2014/9 - 11 

Avsägelse, ledamot i social- och utbildningsnämnden 

Beslut 

Kommunfullmäktige beviljar avsägelsen. 

Beskrivning av ärendet 

Ove Anderson (S) avsäger sig uppdraget som ledamot i social- och 

utbildningsnämnden 

  

Beslutet skickas till 

Ove Andersson 
Social- och utbildningsnämnden 
Förtroendemannaregistret 
Personalenheten 
Akten 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

37(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 107 Dnr KS 2016/6 - 11 

Avsägelse, ersättare i myndighetsnämnden miljö och 

bygg 

Beslut 

Kommunfullmäktige beviljar avsägelsen. 

Beskrivning av ärendet 

Johan Andersson (SD) avsäger sig uppdraget som ersättare i 

myndighetsnämnden miljö och bygg. 

  

Beslutet skickas till 

Johan Andersson 
Myndighetsnämnden miljö och bygg 
Förtroendemannaregistret 
Personalenheten 
Akten 
 
 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

38(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 108 Dnr KS 2015/6 - 11 

Val av ersättare i myndighetsnämnden miljö och bygg 

Beslut 

Kommunfullmäktige väljer på förslag från valberedningen 

 Erik Lindberg (M). 

Beskrivning av ärendet 

Val av ersättare i myndighetsnämnden miljö och bygg efter Jennie Rydelius (M) 

till och med 31 december 2018 

  

Beslutet skickas till 

Vald 
Myndighetsnämnden miljö och bygg 
Förtroendemannaregistret 
Personalenheten 
Akten  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

39(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 109 Dnr KS 2015/5 - 11 

Val av ersättare i samhällsbyggnadsnämnden 

Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet. 

Beskrivning av ärendet 

Val av ersättare i samhällsbyggnadsnämnden efter Mikael Olsson (S) till och 

med 31 december 2018 

  

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

40(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 110 Dnr KS 2015/52 - 11 

Val av ledamot i samverkansberedning Hälso- och 

sjukvård Västerbergslagen  

Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet. 

Beskrivning av ärendet 

Val av ledamot i samverkansberedning Hälso- och sjukvård Västerbergslagen 

efter Rigmor Andersson (M) till och med 31 december 2018 

  

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

41(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 111 Dnr KS 2015/23 - 11 

Val av ersättare i LudvikaHem AB  

Beslut 

Kommunfullmäktige väljer på förslag från valberedningen 

 Henrik Samdahl (S). 

Beskrivning av ärendet 

Val av ersättare i LudvikaHem AB efter Jens Jansson (S) till och med ordinarie 

årsstämma 2019. 

  

Beslutet skickas till 

Vald 
LudvikaHem AB 
Förtroendemannaregistret 
Personalenheten 
Akten  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

42(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 112 Dnr KS 2015/5 - 11 

Val av ledamot i samhällsbyggnadsnämnden 

Beslut 

Kommunfullmäktige väljer efter förslag från valberedningen 

 Jesper Gustavsson (M). 

Beskrivning av ärendet 

Val av ledamot i samhällsbyggnadsnämnden efter Ove Boman (M) till och med 

31 december 2018. 

  

Beslutet skickas till 

Vald 
Samhällsbyggnadsförvaltningen 
Förtroendemannaregistret 
Personalenheten 
Akten 
 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

43(43) 

Sammanträdesdatum 

2017-05-29 
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§ 113  

Redovisning av meddelanden 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner redovisningen av meddelandena. 

Beskrivning av ärendet 

a) KS 2017/243 

Motion från Leif Petersson (S) och Hanna Lindgren (S), Alla som kan jobba 

ska jobba. Motionen är daterad 14 maj 2017. 

b) KS 2017/249 

Motion från Andreas Strandberg (M) och Markus Munkhammar (M) 

Aktivitetskrav för personer med försörjningsstöd. Motionen är daterad 19 

maj 2017. 

c) KS 2017/180 

Protokoll från Länsstyrelsen Dalarna över inspektion av kommunens 

överförmyndarverksamhet. Protokollet daterat 28 mars 2017. 

d) KS 2017/8. 

Vård- och omsorgsnämndens rapport angående antal beslut om bistånd 

som inte verkställts februari - mars 2017. 

 

  

Beslutet skickas till 

Akten 
 


